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Protokoll från 
 

Höstmöte i Stegerholmens badförening 2013 
 

Tidpunkt: Lördag 21 september  kl 12 

Plats:  Strandhuset vid Stegerholmsbadet 

 

Närvarande enligt röstlängden 22 personer, representerande 20 andelar (nr 6, 7, 14, 16, 19, 

21, 22, 23, 25, 29, 31, 33, 38, 39, 42, 46, 50, 52, 53 och 56 ). 

 

Föreningens ordförande, Gert Viebke, hälsade välkommen och öppnade höstmötet 

 

§ 

 

1. Val av ordförande vid mötet 

Gert Viebke (andel 29) valdes. 

   

2. Anmälan av ordförandens val av protokollförare 

Lennart Petrén (andel 14), sekreterare i föreningen. 

 

3. Godkännande av röstlängden  

Ordförande kontrollerade närvaron. Därefter godkändes röstlängden. 

   

4. Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes utan ändringar. 

   

5. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet 

Ragnhild Berglund (andel nr 50) och Inger Lindahl (andel nr 42) valdes. 

 

6. Fråga om kallelse behörigen skett 

Mötet menade att så var fallet. 

 

7. Ekonomisk rapport 

Föreningens kassör, Ulla Örn (andel 7), presenterade det ekonomiska resultatet så här 

långt. Färre kort har blivit sålda (ca 20 st färre) trots fin sommar. Intäkterna har blivit ca 

6 000 kr mindre för badkort och 4 000 kr för parkeringskort. Anledningen diskuterades. 

En orsak kan ha varit den kyliga inledningen av sommaren. En annan att ett bortfall kan 

ha berott på att strandvärdarna oftast inte fanns tillgängliga på kvällarna. Mycket folk 

har gått till Björks udde istället för till vårt bad. 

 

Banktillgodohavande uppgår till 123 000 kr. På plusgirot finns det 44 000 kr. 

 

Diskussion fördes om att kontanthantering börjar bli svår att hantera idag. Frågan 

väcktes om att vi eventuellt behöver ta till oss ny teknik.  

 

 

8. Verksamheten och den gångna sommaren 

Följande togs upp: 

Strandvärdarna: Det var av olika anledningar ej klart på våren vem som skulle ha 

uppdraget. Det blev ont om tid när ett antal återbud dök upp. De valda värdarna 
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missuppfattade bl.a öppettider, de övernattade ej vilket bidrog till missade intäkter. 

Båda skulle vara här, den ena var dock bortrest en stor del av sommaren. Utbudet i 

kiosken var undermåligt. Killen som var omyndig var bättre, men dålig koll på vad som 

skulle göras. Han satte in ännu yngre killar i kiosken och klagomål uppstod. 

Ordföranden åkte hit och hade samtal vilket medförde att allt blev bättre. Förslag på nya 

värdar inför nästa sommar är framtagna. Annika Folmer som presenterade sig på förra 

styrelsemötet och Stocke som hade uppdraget sommaren 2012.  

 
Trubaduren måste också ordnas tidigare än i år. Dessa problem kan också ha bidragit till 

sämre resultat. Johan var bara 17 år. Vi behöver mognare människor.  

 
Diskussion om problemet med strandvärdar. Krav på övernattning borde kanske ställas.   

Eventuell uthyrning av stugan för att göra det attraktivare och mer omfattande 

annonsering kom upp som förslag. 

 
Personliga relationer till strandvärdarna från medlemmarna är erfarenhetsmässigt 

viktigt. 

 

9. Fastställande av tidpunkter för årsmöte, arbetsplikt och höstmöte 2014 

 

Styrelsens förslag om följande tider bifölls. 

 
Årsmöte: tisdag 15 april kl 19 

Vårstädning: lördag 10 maj kl 9-13, med lördag 24 maj kl 9-13 som alternativdag  

Höststädning: lördag 20 september kl 10-12 

Höstmöte: lördag 20 september kl 12  

 

 

10. Övriga frågor 

 

Flotten: Det har varit incidenter med barn som har hållit på att komma under den. 

Flotten är väldigt rank och ställer sig lätt  på högkant vid lek och när det samtidigt är 

mycket folk på den. Frågan är om vi ska ha den kvar. Alternativen är att ta bort den eller 

förankra den bättre. Farliga aktiviteter förekommer alltid, ansvarsförsäkring finns och 

det är med eget ansvar man vistas på den. Frågan lämnas till våren. 

 

Mer folk till städdagar: 100 kr per timme, max 600 kr är avgiften om man inte deltar. Vi 

får in ca 10 000 kr per år på dessa avgifter och det är alltså inte bara negativt att 

medlemmar inte deltar på städdagarna så länge uppgifterna ändå kan utföras. 

 

I våras var det dock problem att klara av det som skulle göras då endast hälften av 

medlemmarna deltog. Börja med att kalla flera gånger. Idag var 33 andelar 

representerade. Är passivitet skäl för uteslutning? 

 

Ragnhild berömmer alla som var inblandade i tillkomsten av trädäcket. Förslag också på 

friggebod när ekonomin tillåter. 

 

Soptunnorna räcker inte när det är som mest tryck, hur lösa detta problem? 

 

Tyst från kommunen i markfrågan. Inget nytt sen senaste rapporten. Eventuellt inköp av 
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badbarnens mark. 

 

Mats Resvik föreslår att man försöker få mailadresser till kortköpare så att man kan 

återkoppla kommande säsong med information. Eventuell rabatt för återkommande 

köpare kan införas. 

 

Owe Björklund framför ett stort tack till Rolf som byggt bryggvagnen Walter. Den 

kommer att spara många ryggar. 

 

 

11. Mötet avslutades. 
 

 

 

 

 Efter mötet tog styrelsen ett enhälligt beslut att välja Maria Stokke och Jarand Ullestad som nästa års 

sommarvärdar. 

 

 

 

 

 

_____________________________      ____________________________ 
Gert Viebke     Lennart Petrén 

Mötesordförande     Sekreterare 

 

 

Justeras 

 

 
 

___________________________________  __________________________________ 

Ragnhild Berglund     Inger Lindahl 


